<u>匡智屯門晨曦學校</u> 第十六屆((2021-2023年度)家長教職員會 執行委員會教師及家長委員名單

敬啟者:

21 年家長教職員會會員周年大會暨敬師日活動已於 2021 年 10 月 27 日(星期三)順利完成,現公佈本校第十六屆((2021-2023 年度)家長教職員會執行委員會教師及家長委員名單:

職位	委員姓名	職位	委員姓名	
主席	黄玉俏女士(梁正納家長)	康樂幹事	周佳蓉女士(鄧婷方家長)	
副主席	符斯娜女士(黃柏豪家長)		鄭梓潼女士(姚嘉寶家長)	
	鄧秀慧副校長		吳穎雅主任	
義務司庫	吳幸花女士(王穎霞家長)		呂達勝老師	
	陳振新老師	義務秘書	楊文雅女士(譚說慧家長)	
聯絡幹事	梁玉珍女士(馮穎昕家長)		翁烈浩老師	
	李麗瑩老師	增選委員	羅鑑吣女士(楊薃駏家長)	
	朱雅君老師		程錦麗女士(楊心慧家長)	

本屆家教會教師及家長委員由 2021 年 10 月 28 日起至 2023 年 9 月底,任期為兩年, 並最少三個月召開會議一次。期滿後仍有資格重選為下屆委員,但最多祗可連任壹屆,並 且不得連任主席或副主席同一職位。

如有查詢,請致電 2455 1615 與社工譚姑娘或吳姑娘聯絡。

此致 貴家長/監護人

> 本門晨曦學校校長 (林莉玲) 謹啟

		(かいかりつく) 壁がた
2021年11月3日		
×		
	回條	(家字 2021-2022/13)

第十六屆((2021-2023 年度)家長教職員會執行委員會教師及家長委員名單

敬覆者:

本人已知悉有關第十六屆(2021-2023 年度)家長教職員會執行委員會教師及家長委員名單,並知悉各執行委員的職務、任期及運作。

此覆 匡智屯門晨曦學校校長

班學生

ナキナト イイ	1 0	日或前交回回	7 1/5
言アン	H_{19}		111全

家長/監護人簽署	•	
水 C/ 皿 设 / C 从 石	_	

家長/監護人姓名:_____

日期:2021年 月 日

Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun

Ref No: Par 2021-2022/13

November 3, 2021

Dear Parents/ Guardians,

<u>16th (2021-2023) Parents Staff Association</u> <u>Election Result of the Executive Committee Members</u>

The 2021 Annual General Meeting of The Parents Staff Association of Our School cum "Appreciating Teachers Drive" Activities has successfully completed on October 27, 2021 (Wednesday). The election result of the committee members is as follows:

Position	Member	Position	Member	
Chairperson	Ms HUANG Yuqiao	Recreation	Ms CHOU Chia-jung	
r	(LIANG Ching-nap's Parent)		(TANG Ting-fong's Parent)	
Vice Chairperson	Ms FU Sina	Officer	Ms CHENG Tsz-tung	
rana Panasa	(WONG Pak-ho's Parent)		(YIU Ka-po's Parent)	
	Ms Tang Sau-wai		Ms Ng Wing-nga (Teacher)	
	(School Vice-President)		part 5000 50 50	
Honorary	Ms NG Hang-fa		Mr Lu Ta-sheung (Teacher)	
	(WONG Wing-ha's Parent)			
Treasurer	Mr Chan Chun-san (Teacher)	Honorary	Ms Yeung Man-nga	
			(TAM Suet-wai's Parent)	
		Secretary	Mr Yung Lit-ho (Teacher)	
Liaison Officer	Ms LEUNG Yuk-chun	Co-opted	Ms LO Yiu-sum	
	(FUNG Wing-yan's Parent)	members	(YEUNG Ho-hong's Parent)	
	Ms Li Lai-ying (Teacher)		Ms CHENG Jinli	
	Ms Chu Nga-kwan (Teacher)	1	(YEUNG Sum-wai's Parent)	

The term of office for the committee members is two years from October 28, 2021 till the end of September 2023. They will meet at least once every 3 months. When the term of office is completed, they can still be re-elected for the next term of office, but they cannot continue for more than one term or be re-elected as chairperson or vice chairperson again.

Please complete and return the reply slip on or before November 19, 2021 (Friday). Should you have any enquiries, please feel free to contact our school social workers, Ms. Ng or Ms. Tam at 2455 1615.

Thank you for your kind attention.

Principal

Reply Slip Ref No: Par 2021-2022/13

16th (2021-2023) Parents Staff Association Election Result of the Executive Committee Members

Dear Principal,

I have acknowledged the election result of the Executive Committee of the 16th (2021-2023) Parents Staff Association and acknowledged the duty, term of office and operation of committee members.

Please return the slip on or before				
November 19 (Friday).				

Class () Student:		
Parent /Guard	lian's Signature:		
	Date:	1	/ 2021